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Bruno Conti, odpowiedzialny za młodzieżowe sektory w Romie, wziął udział

w wydarzeniu promowanym przez byłego gracza Giallorossich, Maurizio

Lanzaro, związanym właśnie z młodzieżą. Conti wypowiedział się krótko

dla portalu ilnolano.it.

 

- Takie wydarzenia są ważne dla naszego sektora młodzieżowego, który przez lata

zrodził interesujących młodych graczy. Przybyliśmy na te spotkanie, aby zobaczyć i

ocenić tych chłopaków.

 

Conti dał też komentarz na temat Alessandro Florenziego:

- Jestem z niego zadowolony, gdyż było wiele osób niezdecydowanych co do jego

siły fizycznej. Zamiast tego, w zeszłym sezonie w Crotone i w tym w Romie,

udowodnił całą swoją wartość. Jest dumą naszego sektora młodzieżowego,

będziemy mogli mieć wiele satysfakcji związanych z tym chłopakiem.

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

